
لژیونر تیراندازى کشورمان: 

سال بعد هم در بوندس لیگا 
تیر مى زنم

لژیونر تیراندازى کشورمان گفت: مسئولان 
تیم pier از عملکرد من رضایت داشتند و از 
من خواستند تا در فصل آینده در این تیم تیر 
بزنم.به گزارش تسنیم، هانیه رستمیان در 
خصوص رقابت هاى لیگ برتر تپانچه بانوان 
عنوان داشت: در هفته ششم لیگ برتر همراه با 
تیم هرمزگان در مرحله مقدماتى برابر دانشگاه 
آزاد به پیروزى رسیدیم و امتیاز ارزشمندى را 
کسب کردیم و جایگاه خود را در صدر جدول 
حفظ کردیم. با توجه به اینکه تنها یک هفته 
تا پایان این فصل از لیگ باقى مانده اســت، 

قهرمانى تیم ما مسجل شده است.

دختر کاراته  به مدال طلاى 
تونس دست پیدا کرد

کاتاروى تیم بانوان ایــران در ادامه روند رو 
به رشد خود موفق شد با برترى مقابل همه 
رقبا به مدال طلاى مسابقات لیگ جهانى در 
تونس دســت پیدا کند.به گزارش«ورزش 
سه» ، فاطمه صادقى که در مسابقات کاراته 
وان گرجســتان موفق به کسب مدال طلا 
شده بود، در پایان روز نخست از رقابت هاى 
لیگ جهانى در تونس با برترى مقابل همه 
رقباى خود راهى دیدار نهایى و در مدال طلا 
شد. صادقى کار خود را برترى مقابل «ریتا 
سبرات» از آلمان، «لینهر تامارا» از اتریش، 
«زیتا فابین» از مجارستان آغاز کرد و راهى 
مرحله نیمه نهایى شد. وى در مبارزه نهایى 
برابر «ساســارا آگوچى» از ژاپن به برترى 

رسید و صاحب مدال طلا شد.

تهران میزبان جام باشگاه هاى 
کشتى آزاد جهان شد

 فدراســیون کشــتى زمان و مکان جام 
باشگاهاى کشتى آزاد جهان را به صورت 
رسمى اعلام کرد.به گزارش ایرنا، با توجه 
به تمایل نداشــتن تیم هاى سایپا و بانک 
شــهر (قهرمان و نایب قهرمان لیگ برتر) 
براى برگزارى جام باشــگاه هاى جهان و 
حضور بانک گردشگرى به عنوان حمایت 
کننده مالى از این مســابقات، یک تیم در 
قالب نام این اسپانســر به عنوان تیم ایران 
در این مسابقات که روزهاى 2 و 3 اسفندماه 
به میزبانى تهران برگزار مى شود، شرکت 
خواهد کرد.همچنین با هماهنگى سازمان 
لیگ کشتى تیم هاى از کشورهاى مطرح 
کشتى در جهان از جمله روسیه، جمهورى 
آذربایجان، ترکیه، گرجستان، ارمنستان و 
کشورهاى آلمان، تاجیکستان، ترکمنستان 

و عراق دعوت به عمل آورده است.

بهترین پاسور ایران: با 
اختلاف در صدر!

پاسور تیم ملى والیبال ایران فاصله عجیبى 
با دیگر پاسور هاى لیگ ایجاد کرده است.

به گزارش «ورزش سه»، محمدطاهر وادى 
اگرچه عملکردش با انتقاد هواداران والیبال 
ایران در چند سال اخیر مواجه شده است، 
اما او از زمانى که  به  پیراهن تیم ملى والیبال 
ایران رسید، گویى یک بازیکن دیگر نسبت 
به قبل خود شده است.وادى 35 ساله که در 
این فصل زیر نظر پدر خود در تیم طبیعت 
اسلامشهر توپ مى زند، در بخش بهترین 
پاســور هاى لیگ تا پایان هفته بیســت  و 
چهارم، توانســته با 893 پــاس صحیح با 
اختلاف بسیار زیاد نســبت به نفر دوم، در 

رتبه نخست این بخش قرار بگیرد.

سیدپور مدال نقره کاپ 
آسیایى را دشت کرد

تیرانداز تیم نیــروى زمینى ارتش به مدال 
نقره کاپ آسیایى تایلند دست یافت.

به گزارش «ورزش ســه» و به نقل از روابط 
عمومى فدراســیون تیراندازى، چهارمین 
روز کاپ آســیایى تیرانــدازى در بانکوك 
تایلند با برگزارى مسابقات در تفنگ 10 متر 
بزرگســالان و جوانان پیگیرى شد. باشگاه 
نیروى زمینى ارتش به عنوان قهرمان فصل 
گذشــته لیگ برتر تیراندازى کشور در این 
رقابت هــا حضــور دارد.در روز چهارم این 
رقابت ها و در فینال تفنگ جوانان سیده مهنا 
سیدپور، پس از تیرانداز چین تایپه در رده 
دوم ایستاد و صاحب مدال نقره شد. تیرانداز 

کره اى نیز جایگاه سوم را به دست آورد.
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مدیر سپاهان: 

ویدئوى عالیشاه را لب خوانى 
کنید!

مدیررسانه ســپاهان درباره شــادى گل میلاد 
زکى پور در دیدار با پرسپولیس توضیحاتى ارائه 
داد. مدیررسانه سپاهان با اشاره به حواشى مربوط 
به باشگاه پرسپولیس گفت: شما یک بار ویدیوى 
امید عالیشاه را لب خوانى کنید. اولین پیجى که 
تصویر میلاد زکى پور را گذاشت، قبلا در لب خوانى 
خیلى هنر داشــت. ببینید چه چیزهایى گفته 
مى شود . به سپاهان که مى رسد همان شب راى 
صادر مى شود. طرف مى رود جعل پرونده پزشکى 
مى  کند و ما به روى خودمــان نمى آوریم. طرف 
مى گوید هیئت مدیره تیم حریف شیرینى گرفته 
است، اما به سپاهان که مى رسد مى گویند امشب 

راى را بدهیم و یک حالى از این ها بگیریم. 

شوك دیگر به استقلال: جلالى 
رفت تا 1404!

ابوالفضل جلالى به دلیل مصدومیت نزدیک به 
پنج هفته از میادین بــه دور خواهد بود و ممکن 

است اولین بازى خود را در سال بعد برگزار کند.
به گزارش «ورزش سه»، بدبیارى و تیره روزهاى 
استقلال همچنان ادامه دارد و تیم بزرگ پایتخت 
به طور مداوم با مصدومیت هاى متعدد بازیکنان 
خود روبه رو اســت. در طول فصل، آبى ها بارها 
ســتاره هاى خود را به دلیل آسیب دیدگى هاى 
سریالى از دست داده اند و حالا در آستانه دو دیدار 
حســاس مقابل الریان در لیگ قهرمانان آسیا و 
دربى پایتخت برابر پرسپولیس، این تیم با چند 

مصدوم جدید دیگر مواجه شده است.
 رئیس فدراسیون فوتبال: 

ساختمان جدید فدراسیون 2 
سال دیگر آماده مى شود

 رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد، ساختمان 
جدید فدراسیون فوتبال تا دو سال آینده آماده 
بهره بردارى خواهد بود.به گزارش فوتبالى، مهدى 
تاج، رییس فدراسیون فوتبال در حاشیه مراسم 
رونمایى از ماکت ســاختمان جدید فدراسیون 
فوتبال، اظهار داشت: لازم بود ساختمان ادارى 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ یک جا باشند. 
زمین بســیار خوبى در کمــپ تیم هاى ملى در 
اختیار فدراســیون فوتبال قرار گرفته است که 
البته یک بار کلنگ آن توســط اینفانتینو رئیس 
فدراسیون جهانى فوتبال زده شــده بود، اما به 

دلایلى سر موعد آماده نشد.

آبى ها با لشکر نصفه و نیمه 
در بازى مرگ و زندگى!

سرمربى استقلال در بازى با الریان در هفته هشتم 
لیگ نخبگان آسیا نیمى از بازیکنان تاثیرگذارش 
را در اختیار ندارد.به گزارش خبرورزشى، سریال 
غایبان پرتعداد استقلال که از ابتداى فصل شروع 
شــده اســت، در بازى با الریان هم ادامه خواهد 
داشــت و آبى ها براى این بازى بســیار حساس 
تعداد زیادى از بازیکنان شان را در اختیار ندارند.

در بازى با الریان که قرار اســت سه شنبه شب 
برگزار شــود، مهرداد محمدى، جــلال الدین 
ماشــاریپوف، جوئل کوجو و ابوالفضل جلالى به 
دلیل مصدومیت قطعا در این بازى غایب هستند. 
هنوز تکلیف حضور مرادمند و ایمان ســلیمى 
براى این بازى مشــخص نیســت ضمن اینکه 
محمدحسین اســلامى هم به دلیل محرومیت 

نمى تواند تیمش را همراهى کند.

سرمربى پرسپولیس از موضع 
خود کوتاه آمد

به گزارش فوتبالى، اســماعیل کارتال سرمربى 
ترك تبار پرسپولیس بعد از شکست این تیم در 
مقابل سپاهان در مرحله یک هشتم نهایى جام 
حذفى در نشســت خبرى این دیــدار گفت: با 
کاپیتان تیم امید عالیشــاه به خاطر کارت قرمز 
مفت و اشــتباهى رودررو صحبت خواهم کرد.
حرکت عالیشاه قطعا کارت قرمز داشت و کاپیتان 
ما نباید چنین بى تجربگى و اشــتباهى از خود 
نشان بدهد. از هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
خواهم خواست که امید عالیشاه را جریمه کنند. 
گفته مى شود بعد از گذشت چند روز از این دیدار، 
حالا با بررسى ها صورت گرفته و نظر کارشناسان 
داورى در خصوص اخراج کاپیتان پرسپولیس در 
بازى با ســپاهان، کارتال از موضع ابتدایى خود 

عقب نشینى کرده است.

حسرت بزرگ عبدى در جدال 
با ذوب آهن

مهدى عبدى امیدوار بود با تیم ســوم خود نیز 
برابر ذوب آهن گلزنى کند که در این مســیر 
ناکام ماند. بــه گزارش «ورزش ســه»، ملوان 
بندرانزلى و ذوب آهــن در دیدارى که فرصت 
چندانى روى دروازه یکدیگر شــکل ندادند در 
نهایت با اشتباه مدافع ذوب و پنالتى اش که به 
سود شاگردان مازیار زارع شکل گرفت و به گل 
برترى انزلى چى ها تبدیل شد، به کار پایان دادند.
مهدى عبدى که با توجه به اخراج در بازى قبلى 
ملوان غایب بود، در دیدار جام حذفى بار دیگر به 
ترکیب تیمش بازگشت و در شرایط جوى خاص 
انزلى و بارش شدید باران تلاش زیادى داشت تا 
روى دروازه حریف صاحب موقعیت شود که این 

مهم براى وى فراهم نشد.

اخبار
خیز پى اس جى براى جذب ستاره لیورپولدو شرط مهم بارسا براى بازگشت نیمار

خوان لاپورتا، رئیس بارسلونا، علاقه زیادى به بازگشت نیمار دارد اما دو شرط مهم براى او تعیین کرده است.به گزارش «ورزش سه»، 
نام نیمار در چند روز گذشته بار دیگر به صورت جدى در کنار نام بارسلونا به گوش مى  رسد و به نظر مى رسد که این بازیکن بار دیگر این 
فرصت را خواهد داشت که پیراهن تیم سابق و محبوبش را به تن کند و مقابل چشمان هواداران این تیم در ورزشگاه نوکمپ به میدان برود.
روزنامه اسپورت مدعى شده است که لاپورتا علاقه زیادى به بازگرداندن نیمار به این باشگاه دارد اما رئیس بارسا دو شرط بسیار مهم را 
براى بازگشت او تعیین کرده است. اولین شرط این است که نیمار باید به صورت کامل رایگان راهى بارسا شود چون شرایط مالى آنها به 
شکلى نیست که توانایى پرداخت مبلغى را براى به خدمت گرفتن او داشته باشند و همچنین این بازیکن باید شرایط فیزیکى اش را بهبود 

ببخشد و توانایى هایش را در طول این مدت در زمین ثابت کند.

پایگاه خبرى فوتبالى - پاریسن ژرمن در تابستان امسال تلاش مى کند تا ابراهیما کوناته، مدافع فرانسوى لیورپول را به خدمت بگیرد.
به گزارش فوتبالى، پاریسن ژرمن از همین الان به فکر تقویت ترکیبش در تابستان آینده است و لوئیز انریکه باور دارد که کوناته مى 
تواند زوج محکمى در کنار مارکینیوش در قلب خط دفاعى پى اس جى تشکیل دهد. به نقل از ESPN، کوناته متولد شهر پاریس است 
و 5 سال در آکادمى باشگاه پاریس حضور داشته و از بازگشت به شهر محل تولدش استقبال مى کند، اما باید در نظر گرفت که او در حال 
حاضر در تیمى بازى مى کند که مى تواند قهرمان لیگ برتر، لیگ قهرمانان اروپا و کارابائو کاپ شود. کوناته تنها یک سال دیگر با لیورپول 
قرارداد دارد و طبق آخرین گزارش ها، او اولین پیشنهاد قرمزها براى تمدید قرارداد را رد کرده. کوناته در سال 2021 از لایپزیش به 

آنفیلد رفت، اما مصدومیت ها اجازه ندادند که او در یک فصل بیش تر از 22 بازى براى لیورپول انجام دهد.

منهاى فوتبال

مازیار و تارتار  راهى یک چهارم شدند

در آخرین مسابقات مرحله یک هشتم نهایى جام حذفى 
ملوان و گل گهر به حریفان خود غلبه کردند؛

 s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

در آخرین مســابقات مرحله یک هشــتم نهایى جام 
حذفى فوتبال ایران، دو دیدار  برگزار شــد تا تکلیف 
8 تیم راه یافته به مرحله بعد مشخص شود. سه تیم 
سپاهان اصفهان، نساجى مازندران و استقلال تهران 
از لیگ برتر و ســه تیم صنعت نفت آبادان، شهردارى 

نوشهر و پیکان تهران به مرحله بعد رسیده اند .

با این اوصاف ملوانان با عبــور از ذوب آهن و گل گهر 
سیرجان با پشت سر گذاشتن خیبر خرم آباد جشن 

صعود برپا کردند .
ملوان یک- ذوب آهن صفر

ملوان بندر انزلى در ورزشگاه سیروس قایقران 
میزبان ذوب آهن اصفهان بود. این دیدار در ابتدا تلاطم 
چندان زیادى نداشت و در دقیقه 30 شاهد نخستین 
موقعیت جدى بودیم که این موقعیت با اشتباه رامتین 

سلیمان زاده رقم خورد و اشتباه مدافع این تیم باعث 
شــده بود توپ مهدى عبدى برسد که این مهاجم در 
رسیدن به توپ تعلل کرد و نتوانست از این موقعیت 
استفاده کند.در دقیقه 39، نفوذ خوب ثابت ایمانى از 
جناح چپ با ارسال زمینى و تند او به محوطه جریمه 
ذوب آهن همراه شد اما مدافعان هوشیار بودند و قبل 
از رسیدن توپ به عبدى آن را دفع کردند.دقیقه 43، 
ارسال کرنر خطرناك روى دروازه ملوان توسط ذوبى ها 
به تیر دوم رفت و ضربه سر فریبرز گرامى مدافع پیش 
تاخته این تیم به شکلى خطرناك از کنار دروازه عبور 
کرد و راهى به دروازه نیافت.پس از آن در ابتداى نیمه 
دوم، ارسال خوب ذوبى ها روى دروازه ملوان با ضربه 
سر آرمان رمضانى همراه شــد که توپ درست جایى 
رفت که فرعباســى حضور داشت.با گذشت مدتى در 
دقیقه 68 ارســال خطرناك به محوطــه ملوان براى 
استفاده آرمان رمضانى را سامان فلاح برگشت داد تا 
یک موقعیت خوب براى ذوب آهن از دست برود و در 
موج دوم حمله، در دقیقه 69 غلامرضا ثابت ایمانى از 
راهى دور ضربه اى فوق العاده را به توپ زد که پارســا 
جعفرى آن را دفع کرد و در ادامه رامتین سلیمان زاده 

توپ را دور کرد.
این دیدار در پایان 90 دقیقه با تساوى بدون گل خاتمه 
پیدا کرد و به 120 دقیقه کشیده شد؛ در 120 دقیقه 
هم دو تیم میلى براى گل زدن نداشتند و احتیاط شرط 

اول آن ها در جریان بازى بود.
در فاصله 3 دقیقه تا پایان بازى اشتباه مدافع ذوب آهن، 
در امر دور کردن توپ باعث شد تا مرتکب خطاى هد 
شود و امیر عرب براقى به ســود ملوان اعلام خطاى 
پنالتى کرد که محمد عمرى پشــت توپ ایســتاد و 
در کمال خونســردى این توپ را خلاف جهت پارسا 
جعفــرى درون دروازه قرار داد.مســابقه در نهایت با 
برترى یک بر صفر ملوان خاتمه پیدا کرد تا انزلى چى ها 

پس از 10 مسابقه بالاخره به پیروزى برسند.
گل گهر 4- خیبر 2 (ضربات پنالتى )

سیرجانى ها  درشرایطى میزبان خیبر بودند که 

این دیدار در مجموع چندان موقعیت خاصى نداشت. 
در نیمه نخست در یکى از معدود صحنه هاى خطرناك 
این دیدار در دقیقه 25، توپ ربایى از علیرضا علیزاده، 
فراز امامعلى را در موقعیت فوق العاده قرار داد اما ضربه 

او دقت کافى نداشت و برگشت داده شد.
در نیمه دوم هم هر دوى آن هــا اغلب در مرکز زمین 
درگیر بودنــد و اجازه خلــق موقعیت بــه یکدیگر 
نمى دادند تا در دقیقه 89، حرکت پا به توپ حامدى فر 
او را در موقعیت شوت زنى قرار داد و چسبیده به خط 
محوطه 18 قدم بازیکن خیبر او را سرنگون کرد و خطا 

در موقعیت فوق العاده براى گل گهر به دست آمد.
در ابتداى شــروع وقت هاى اضافه، فرزان گروسیان 
دروازه بان ســیرجانى ها جاى خــود را به محمدرضا 
اخبارى داد. با این حال در جریان 120 دقیقه شاهد 
موقعیت خاصــى روى دروازه دو تیــم نبودیم تا در 
ضربات پنالتى گل گهر سیرجان توانست با نتیجه 4 
بر 2 مقابل خیبر به برترى برسد. محمدرضا اخبارى 
در ضربات پنالتى نقش بســیار موثرى براى تیمش 
داشــت. او پنالتى مهدى گودرزى و مسعود محبى 

را مهار کرد تا گل گهر به مرحله بعدى صعود کند. 
براى سیرجانى ها، مهدى تیکدرى، ابوالفضل رزاق پور، 
علیرضا کاظمى و میلاد فخرالدینى پنالتى خود را گل 
کردند که البته نوید آشورى که قصد داشت با ضربه 
چیپ دروازه نادرى پور را باز کند، در این امر ناموفق 

بود و پنالتى خود را از دست داد. 
همچنین براى خیبر خرم آبــاد ابتدا مهرداد قنبرى 
پنالتى اش را گل کرد اما پس از او مهدى گودرزى و 
مسعود محبى هر دو در دوئل با اخبارى ناکام بودند و 
زمانى که طاها طباطبایى پنالتى خود را خلاف جهت 
اخبارى وارد دروازه کرد، دیگر براى برگشت دیر بود. 
در پایان مرحله یک هشتم نهایى جام حذفى فوتبال 
ایران، تیم هاى استقلال، سپاهان، نساجى، پیکان، 
صنعت نفت آبادان، شهردارى نوشهر، ملوان بندرانزلى 

و گل گهر سیرجان به مرحله بعدى صعود کردند.

سنا
 :  ای

س
عک

دو ستاره تراکتور در مراسم خیریهخوشحالى والیبالیست هاى سپاهان با کنایه به پرسپولیس!

دبیر فدراسیون والیبال:

امیدوارم والیبال ایران  به 
روزهاى اوج خود برگردد

دبیر فدراســیون والیبال گفت: معتقدم از جهت 
شکوفایى استعدادهاى والیبال، استان خوزستان 
مى تواند کمک حال فدراسیون باشد. امیرحسین 
منظمى در مجمع سالانه هیات والیبال خوزستان 
که در اهواز برگزار شــد، اظهارکرد: خوشــبختانه 
آمارى که در مجمع امروز از ســوى هیات والیبال 
خوزستان ارائه شــد؛ قابل قبول بود. ضمن اینکه 
جایگاهى که والیبال استان در کشور دارد نویدبخش 
روزهاى خوبى اســت؛ هر چند معتقدم اســتان 
خوزستان پتانسیل بســیار بالایى در والیبال دارد 
و مى تواند در تشکیل تیم ســوپرلیگى و تیم هاى 
ســاحلى و نیز بخش بانوان کمک حال فدراسیون 
در کشور از جهت شکوفایى استعدادهاى والیبال 
ایران باشد. به گزارش ایسنا، وى ادامه داد: قرار شد 
کمپ هاى استعدادیابى یا کمپ هاى تیم هاى ملى به 
صورت پایلوت سال آینده در چندین استان برگزار 
شود که این کمپ ها با محوریت شهرهاى نزدیک 
به مرکز استان و والیبال خیز بودن آن استان انجام 
مى شود که قطعاً استان خوزستان مى تواند یکى از 
استان هایى باشد که براى تشکیل کمپ هاى تیم 
ملى در نظر گرفته شــود. دبیر فدراسیون والیبال 
خاطرنشان کرد: در زمینه آموزش، پژوهش و بخش 
داوران خوزستان با کمبودهاى مواجه است که قطعاً 
باید در این بخش ها به روز شود. با کمک هاى مالى 
که از ســوى مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان 
انجام خواهد شــد و نیز تلاش هاى هیات استان و 
شهرستان ها فکر مى کنم رتبه خوزستان بهتر شود.

کارشناس کشتى فرنگى: 

کشتى فرنگى با چرخه انتخابى
 به بلوغ رسید

کارشناس کشــتى فرنگى معتقد اســت بدون در 
نظر گرفتن نتایج تیم کشــتى فرنگى در تورنمنت 
کرواسى، برگزارى این مســابقات براساس چرخه 
انتخابــى یک اتفــاق ویــژه و مثبت اســت.ایرج 
اسفندیارى فر کارشناس کشتى فرنگى در گفتگو 
با خبرنگار مهر، درباره عملکرد تیم ملى کشــتى 
فرنگــى در رقابت هاى رنکینــگ اتحادیه جهانى 
کشتى گفت: واقعیت این است که نتایج تورنمنت ها 
و کســب عنوان قهرمانى یا نایب قهرمانى را نباید 
زیاد جدى گرفت، على رغم اینکه این مســابقات 
براى کشتى اهمیت دارد اما نباید به نتایج به دست 
آمده توجهى کرد و بیشتر این اعزام ها به لحاظ فنى 
براى کشتى ایران اهمیت دارد. یک اتفاق خوب این 
مسابقات هم این است که کشتى گیران وزن به وزن 
مورد محک قرار مى گیرند و با توجه به شرایط آن ها 
براى آینده تصمیم گیــرى مى کنند.وى گفت: در 
گذشته یک مدل براى کشتى گیران طراحى مى شد 
و اعلام مى کردند هر کس از این مســیر بگذرد به 
تیم ملى مى رسد اما الان شرایط تغییر کرده و براى 
هر کشــتى گیر بعد از هر مسابقه تصمیم مى شود. 
ضمن اینکه اگر یک کشتى گیر به هر دلیلى در یک 
مسابقه خوب نتیجه نگیرد حذف نمى شود و فراخور 
شــرایطش براى او تصمیم گیرى مى کنن، در این 
شرایط هیچ کشتى گیرى از دست نمى رود. به نظرم 
شرایطى که براى کشتى گیران اوزان 77 و 72 اتفاق 
افتاده خیلى طبیعى بود و حتماً نباید به کسب نتیجه 

فلان کشتى گیر توجه کنیم.

سرمربى تیم ملى فوتبال :

آنهایى که توطئه شان خنثى شده 
از جوانگرایى مى گویند

سرمربى تیم ملى فوتبال ایران مدعى شد میانگین 
ســنى تیم تحت هدایت او پایین تــر از چهار تیم 
بالاى جدول رده بندى لیگ برتر اســت.به گزارش 
خبرنگار ورزشى خبرگزارى تسنیم، امیر قلعه نویى 
در حاشــیه مراســم رونمایى از ماکت ساختمان 
فدراســیون فوتبال اظهار داشــت: یک مطلبى را 
ابتدا باید به شما عرض کنم. در گذشته 90 درصد 
بازیکنان فوتبالیست بودند و 10 درصد هم فوتبال 
بازى مى کردند، الان برعکس شــده است و کمتر 
فوتبالیســت مى بینیم، دلیلش هم این اســت که 
در گذشــته بازیکن اول پنج هزار ســاعت با توپ 
پلاستیکى بازى مى کرد بعد به زمین خاکى مى آمد 
و بعد از آن که چمن را مى دید، انگار که بهشــت را 
دیده است. به همین خاطر فوتبالیست زیاد داشتیم. 
با این طرح (اســتعدادیابى) اگر خوب کارشناسى 
شــود مى توانیم آن کمبودهایى را کــه داریم، پر 
کنیم. فوتبال موقعى قشنگ است که فوتبالیست 
را ببینیم. یک نشستى هم چند روز گذشته برگزار 
شده است که ما در بخش فنى هم کمک کنیم. باید 
از مسئولان هم تشــکر کنیم، اگر این طرح خوب 
کارشناسى شود آینده فوتبال ایران را تأمین مى کند.
وى درباره دو بازى پیش روى تیم ملى مقابل امارات 
و ازبکستان تصریح کرد: خدا را شکر اعلام شد که 
میزبانى ها برگشته اســت و ما از آنجایى که لیگ 
براى مان خیلى مهم است تا 24 و 25 اسفند لیگ را 
داریم و روزهاى 25 و 26 اسفند نفرات خط دفاعى 

را به اردو دعوت مى کنیم .

مدیر روابط بین الملل فدراسیون فوتبال: 

مشکلى براى میزبانى
 در ورزشگاه آزادى نداریم

 مدیر روابط بین الملل فدراســیون فوتبال گفت: 
براساس نامه رسمى فیفا ما مشکلى براى میزبانى 

از دیدارهاى بین المللى در ورزشگاه آزادى نداریم.
به گــزارش ایرنا، علــى تارقلى زاده مدیــر روابط 
بین الملل فدراســیون فوتبال در حاشــیه مراسم 
رونمایى از ماکت ســاختمان جدید فدراســیون 
فوتبال، اظهار داشت: این پروژه از سال گذشته کلید 
خورد و یک از مهم ترین موضوعات فدراسیون این 
است که بتواند تمامى مجموعه هاى خود را در یک 
جا داشته باشد. ساخت ساختمان جدید با حمایت 
برنامه Forward 3 جلو مى رود. در حال حاضر انتظار 
داریم که فیفا حدود 2 میلیون یورو به ما کمک کند.
وى افزود: بخشــى از هزینه این پــروژه را برنامه 
Forward مى دهد و در حال حاضر مشخص نیست 
چقدر باید براى ساخت ساختمان جدید فدراسیون 
فوتبال خرج شود.مدیر روابط بین الملل فدراسیون 
فوتبال، در خصوص میزبانى کشورمان از دیدارهاى 
بین المللى، خاطرنشان کرد: چیزى که به ما گفته 
شده این است که ورزشگاه آزادى مى تواند میزبان 
مسابقات ملى باشد و خوشبختانه هیچ مشکلى در 
این مورد نداریم چون ما یک نامه رســمى از فیفا 
داریم که نشان مى دهد ورزشــگاه آزادى مى تواند 
میزبان مسابقات شود.تارقلى زاده در مورد اینکه آیا 
با پیروزى تراکتور برابر نماینده بحرین در سطح دوم 
لیگ قهرمانان آسیا سهمیه تیم هاى ایرانى افزایش 
پیدا خواهد کرد، گفت: در حال حاضر هیچ نامه اى 

دریافت نکردیم.

فوتبالفوتبالکشتىوالیبال


